

供应成都节能冒菜冒鸭炉

产品名称	供应成都节能冒菜冒鸭炉
公司名称	金牛区洛克机械经营部
价格	.00/台
规格参数	品牌:领创 型号:40 产地:广州
公司地址	二环路西三段68号-70号
联系电话	18980446916

产品详情

供应成都节能冒菜冒鸭炉

节能冒菜冒鸭炉—冒烤鸭是成都的特色美食，以千寻冒烤鸭最为有名，它结合了北京烤鸭的皮脆肉嫩和四川特有的冒菜的吃法，

At Roasted Duck is characteristic of Chengdu delicacy, Chihiro to take Roasted Duck is most famous, it combines the unique Beijing Roast Duck crisp tender and Sichuan to take food to eat,

将烤鸭切块后放到冒菜的汤锅里烫一下，加上冒菜就是一钵热气腾腾，荤素搭配，鲜香四溢的四川特色的冒烤鸭。

will take on the Roasted Duck cut after the dish soup hot, plus take food is a bowl of reeky, meat collocation, fresh and fragrant the characteristics of Sichuan at Roasted Duck.

成都洛克节能冒菜冒鸭炉采用全不锈钢制造，造型美观，产品耐用。欢迎您到我们公司咨询！

Chengdu Rock energy saving vegetables and duck oven are made of full stainless steel, with beautiful appearance and durable products. Welcome to our company for consultation!

联系方式

地址：成都市金牛区二环路西三段68号（营门口立交桥南）

电话号码：028- 87541386 87545368 87540156

手机号码: 18982095538 13032858889 13908017483

QQ号 : 709489937 269352720

微信号 : 332526478 1398099706

LX20170513